
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 5. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 57

Ministeren bedes oplyse de provenumæssige konsekvenser, såfremt alle lønsumsafgifts-

pligtige virksomheder ligestilles med momspligtige virksomheder i forhold til refusion af

energiafgifter.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen

formand

1/1

Skatteudvalget 2018-19 (2. samling)
SAU Alm.del -  Spørgsmål 57

Offentligt


